

Description of the declared designation"

The claimed designation "FLIP" refers to the verbal form of trademarks; executed in block letters in the Latin alphabet; concerns a new variety of the manufactured Product, a unique feature of which is the presence in its composition of a complex of peptides obtained from the immune system of insects. The designation FLIP is an acronym consisting of the first letters of the phrase in English "Fly Larvae Immune Peptides", which means "immune peptides of fly larvae" in Russian. The declared designation indicates the chemical structure of the active components of the product (peptides = peptides), the source from which it is obtained (fly larvae = fly larvae) and its belonging to the insect immune system (immune = immune). There are no similar trademarks in the declared classes 05 and 03, as well as in other classes of the MKTU.

The sign is visually (and aurally) easy to remember.
Registration is requested in black and white.

Note: The long-term activity of the Applicant - Allofarm LLC is aimed at research, development, implementation and commercialization of innovations in the field of biopharmacology; at the same time, the primary specialization is based on research on the defense mechanisms of insects, as a source of substances useful for humans, proven by practice. Certificates for the Applicant's TK: No. 338801, 338802, 340057, 319596, 344100, 360262, 460058

Representative of the Applicant
By power of attorney (in the case) T.I. Matveev

Приложение №1 к графе 571 «Описание заявленного обозначения»

Заявленное обозначение «FLIP» относится к словесному виду товарных знаков; выполнено печатными буквами в латинице; касается новой разновидности выпускаемого Продукта, уникальной особенностью которой является наличие в ее составе комплекса пептидов, полученного из иммунной системы насекомых. Обозначение FLIP является акронимом, состоящим из первых букв словосочетания на английском языке "Fly Larvae Immune Peptides", что в переводе на русский язык означает "иммунные пептиды личинок мух". Заявленное обозначение указывает на химическое строение активных компонентов продукта (пептиды = peptides), источник, из которого он получается (личинки мух = fly larvae) и его принадлежность к иммунной системе насекомых (иммунные = immune). Сходные

товарные знаки в заявляемых классах 05 и 03, как и в других классах МКТУ отсутствуют.

Знак зрительно (и на слух) удобен для запоминания.

Испрашивается регистрация в черно-белом исполнении.

Примечание: *Многолетняя деятельность Заявителя – ООО «Аллофарм» направлена на проведение исследований, разработку, внедрение и коммерциализацию инноваций в области биофармакологии; при этом, преимущественная специализация основана на исследованиях защитных механизмов насекомых, как источника проверенных практикой полезных для человека веществ. Свидетельства на ТЗ Заявителя: №№ 338801, 338802, 340057, 319596, 344100, 360262, 460058*

Представитель Заявителя
По доверенности (в деле)

Т.И.Матвеева